
 

 

 

 

 

 

MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 

MIESTNY ÚRAD BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 

Junácka č. 1, 832 91 Bratislava 3 
         

 
                                                                                                                                                V Bratislave, 23.10. 2015 

 

 

Z Á P I S N I C A  č .  2 /2 0 1 5  

 
 

z pracovného rokovania Komisie pre činnosť EKO podniku VPS, ktoré sa konalo dňa  

22. októbra 2015 

 

Prítomní :    K. Šebejová Ing.PhD., A. Balga MBA, O. Novitzky Ing. arch. 

     R. Molnár Ing. riaditeľ, S. Pavlovič zást. riaditeľa 

 

   

Program :    Rokovanie Komisie k problematike Tržnice, areálu Kuchajdy, Lanovky  

     a EKO podniku VPS. 

 

 

 

 Tržnica : bude zakúpený nový stroj na chladenie (nižšia cena), z ušetrených financií 

bude vykonaná regulácia systému; kanalizácia je v havarijnom stave – potreba riešiť; 

 p Šebejová zabezpečí kontakt so Slovenskou radou pre zelené budovy – na základe auditu 

je možný výstup „Memorandum o spolupráci „ (zainteresovať aj iné inštitúcie); uvažovať 

o príprave vianočných trhov v Tržnici ; 

 

 Kuchajda : skončili zmluvy s bufetmi ; je potrebné sformulovať filozofiu a ďalšie 

využitie areálu ; úrad poverí zodpovednú osobu za areál Kuchajda ; preveriť všetky doteraz 

spracované štúdie na predmetný areál – v zasadačke p starostu budú k nahliadnutiu ;  

p Šebejová osloví predsedov komisií + ďalších poslancov ohľadne možných námetov na 

riešenie areálu, resp. parametrov pre pripravovanú súťaž návrhov, následne 

komisia vyhodnotí získané materiály ; 

 

 EKO podnik VPS : pripravuje sa spracovanie štúdie nového areálu, kde budú 

koncentrované viaceré prevádzky podniku. Riaditeľ EKO podniku vysvetlil prínosy riešenia, 

ako aj predpokladanú úsporu financií, na základe vyššej efektivity tohto usporiadania. 

Členovia komisie sa zhodli v tom, že je potrebné iniciovať stretnutie na pôde úradu BANM, 

v zložení starosta mestskej časti, pracovníci úradu - Oddelenie sociálnych služieb  (p 

Debnárová), zástupcovia Občianskeho združenia Vagus, rehoľnej spoločnosti Sestry Matky 

Terezy, zást. Domova sv. Jána z Boha a členovia EKO komisie. Stretnutie zorganizuje p 

Šebejová a p Novitzky. 

 



 

 

 Lanovka :  Prevádzka lanovky zaznamenala príjmy takmer rovnaké ako za minulý rok. 

Strata z prevádzky sa znižuje (z 200.000 € na 70.000 €). Je potrebné preveriť stav 

dokumentácie na obnovu reštaurácie Snežienka – momentálne je v konaní na Magistráte 

hlavného mesta, zabezpečí Novitzky.  V súčasnosti je na mieste bývalej Snežienky 

v prevádzke bufet – prenájom p Jurišta. Členovia komisie sa zhodli v názore, že je 

nevyhnutné zlepšiť spôsob marketingu na Lanovku a Tržnicu (námety priebežne a do 

budúcej komisie). 

 

 

 

 Zapísal :  Otto Novitzky, predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


